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Vragen van het lid Van Oosten (VVD) aan de Minister van Veiligheid en 
Justitie over frauderen met rijkssubsidies (ingezonden 11 juni 2015). 

Vraag 1
Heeft u ook kennisgenomen van het artikel «Frauderen met subsidies blijkt 
kinderspel»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de stelling dat «met gemak» gefraudeerd kan worden 
met overheidssubsidies? 

Vraag 3
Langs welke weg vindt de screening plaats van subsidieaanvragers door de 
rijksoverheid? Welke wettelijke ruimte is voorhanden als het gaat om het 
beoordelen van het juridisch verleden van de subsidieaanvragers? In 
hoeverre voldoen de wettelijke mogelijkheden? 

Vraag 4
In hoeverre is het gangbaar dat bij twijfel over de integriteit van de subsidie-
aanvrager Bureau BIBOB wordt ingeschakeld om de subsidieaanvraag te 
toetsen? Hoe vaak gebeurt dit jaarlijks? 

Vraag 5
In het artikel valt te lezen dat computersystemen binnen de rijksoverheid niet 
op orde zouden zijn en onvoldoende op elkaar aangesloten als het gaat om 
het herkennen van subsidieaanvragers die eerder bij een verzoek bot vingen; 
wat is uw reactie hierop? Zijn de systemen op elkaar ingesteld? Ziet u reden 
hier actief beleid op te gaan voeren?

1 NRC van zaterdag 6 juni 2015
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